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Kunnanhallituksen jäsenet esittivät selvityspyyntöjä seuraavasti: 
 
Jäsen Tony Björkin esittämä selviityspyyntö: 
Kunnanhallitus pyytää lautakuntaa selvittämään uusia yhdistystukien 
jakoperiaatteita siten, ettei aktiivisille ja houkutteleville yhdistyksille tehdä 
vääryyttä sillä perusteella, että ne houkuttelevat ulkokuntalaisia harjoittajia 
ja että ne onnistuvat pitämään kiinni jäsenistään heidän muuttaessa pois 
esim. opintojen vuoksi. 
 
 
 
Jäsen Anna Aintilan esittämä selvityspyyntö: 
Miksi valaistus uudessa hyvinvointikeskuksessa on päällä ympäri 
vuorokauden? 
 


